

## PRAYERS

Mr. Taylor, seconded by Miss Carney, by leave of the House, introduced Bill C-628, An Act to amend the Criminal Code (computer crime), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Resolved,—That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House copies of all correspondence, telegrams or other documents exchanged between the government or any of its departments or agencies and the Government of the Province of British Columbia or any of its departments or agencies, since January 1, 1976, relating to the transfer of legislative or governmental jurisdiction over the B.C. Telephone Company or telephone rates levied by the Company.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 10—Mr. Fulton.*)

Notice of Motion for the Production of Papers No. 32, as follows:

“That an Order of the House do issue for copies of all correspondence, minutes of meetings, studies and other communications of the Department of Justice relating to the comparison of the application by the various provincial courts of federal laws”

having been called was, at the request of the honourable Member for Vaudreuil (Mr. Herbert), transferred by the Clerk to the order of “Notices of Motions (Papers)” pursuant to Standing Order 48(1).

The House resumed debate on the motion of Mr. Chrétien, seconded by Mr. Roberts, for an Address to Her Majesty the Queen respecting the Constitution of Canada.

And on the motion of Mr. Epp, seconded by Mr. Baker (Nepean—Carleton), in amendment thereto,—That the motion be amended in Schedule B of the proposed resolution by deleting Clause 46, and by making all necessary changes to the Schedule consequential thereto.

And debate continuing;

#### *Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Daudlin for Mr. MacLellan on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Nowlan for Mr. Halliday on the Standing Committee on Management and Members' Services.

## PRIÈRE

M. Taylor, appuyé par M<sup>lle</sup> Carney, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-628, Loi modifiant le Code criminel (infractions relatives aux ordinateurs), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Il est résolu,—Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie de la correspondance, des télégrammes ou tout autre document échangés entre le gouvernement ou ses ministères ou organismes et le gouvernement de la Colombie-Britannique ou ses ministères ou organismes, depuis le 1<sup>er</sup> janvier 1976, au sujet du transfert de la compétence législative ou gouvernementale sur la *B.C. Telephone Company* ou sur les tarifs téléphoniques perçus par celle-ci.—(*Avis de motion portant production de documents n° 10—M. Fulton.*)

L'avis de motion portant production de document n° 32, ainsi conçu:

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la correspondance et des procès-verbaux, études et autres communications du ministère de la Justice au sujet de l'étude comparative de l'application des lois fédérales par les diverses cours provinciales,

est appelé et, à la demande de l'honorable député de Vaudreuil (M. Herbert), est reporté par le Greffier à l'ordre relatif aux *Avis de motions (documents)*, conformément au paragraphe (1) de l'article 48 du Règlement.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Chrétien, appuyé par M. Roberts, concernant une Adresse à Sa Majesté la Reine relativement à la Constitution du Canada.

Et sur l'amendement de M. Epp, appuyé par M. Baker (Nepean—Carleton), —Qu'on modifie la motion à l'annexe B de la résolution proposée en supprimant l'article 46 et en apportant à l'annexe toutes les modifications qui découlent de cette suppression.

Le débat se poursuit;

#### *Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Daudlin en remplacement de M. MacLellan sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Nowlan en remplacement de M. Halliday sur la liste des membres du Comité permanent de la gestion et des services aux députés.